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Protokół Nr XIV/19 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VI kadencji 
odbytej w dniu 13 września 2019 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:00 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 14 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad XIV sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 
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Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który w imieniu Zarządu Powiatu 
Drawskiego zgłosił zmiany do obowiązującego porządku obrad, a mianowicie 
dotyczyły one  wykreślenia w pkt 12 ppkt ”p”, czyli  projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Drawski – 
druk numer 626, a spowodowane to jest brakiem opinii jednego z organów.  

Na tym Pan Starosta zakończył swoją wypowiedź.    

Głos zabrał Pan Radny M. Krężel, który zaproponował, aby minutą ciszy uczcić 
pamięć wszystkich walczących za wolną Polskę we wrześniu 1939 roku. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła wszystkich przybyłych na sesję Rady 
Powiatu o powstanie i uczczenie minutą ciszy wszystkich walczących we wrześniu 
1939 roku.   

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania w sprawie wycofania z porządku obrad sesji pkt. 12 ppkt.  p, a więc 
uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Drawski – druk numer 626.  

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
(Radny C. Turczyk nie głosował) 
przyjęła proponowaną zmianę porządku obrad w sprawie wycofania z porządku obrad 
sesji pkt. 12 ppkt. p - uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Drawski – druk numer 626.  

 
Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesja Rady Powiatu zostanie 
prowadzona zgodnie z następującym porządkiem obrad.  

 
Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu: 
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a) z XI sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 19.06.2019 r. 

b) z nadzwyczajnej XII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 8 lipca 
2019 r. 

c) z nadzwyczajnej  XIII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia  
9 sierpnia 2019 r.  

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 441. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między 
sesjami. 

8. Ocena sezonu letniego w ramach akcji „Bezpieczne wakacje” 2019 r. – druk 
nr 627. 

9. Sprawozdanie Zarządu z działalności Przedsiębiorstwa Komunikacji 
Samochodowej w Złocieńcu SP. z o.o. – druk nr 623. 

10. Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu za I półrocze 2019 r. – druk nr 
602. 

11. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli za  
I półrocze 2019 r. – druk nr 598.  

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum 
Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim – druk nr 537; 

b) rozpatrzenie skargi na działalność Starosty Drawskiego –  druk nr 562; 

c) rozpatrzenie skargi na działalność Zarządu Powiatu Drawskiego –  druk 
nr 565; 

d) rozpatrzenie petycji z dnia 31 lipca 2019 r. dotyczącej wprowadzenia  
w Starostwie Powiatowym w Drawsku Pomorskim Polityki Zarządzania 
Konfliktem Interesów –  druk nr 622; 

e) stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego w Czaplinku w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące w Czaplinku – druk nr 574; 

f)    stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego w Drawsku Pomorskim w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące w Drawsku Pomorskim – druk nr 575; 

g) stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi w Kaliszu Pomorskim 
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi  
w Kaliszu Pomorskim – druk nr 576;  
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h) stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego w Złocieńcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące 
w Złocieńcu – druk nr 577; 

i)    stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Kaliszu Pomorskim w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące  dla Dorosłych w Kaliszu Pomorskim – druk nr 
578; 

j)    stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Złocieńcu w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące  dla Dorosłych w Złocieńcu – druk nr 579; 

k) stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum  
w Czaplinku w pięcioletnie Technikum w Czaplinku – druk nr 580; 

l)    stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum  
w Drawsku Pomorskim w pięcioletnie Technikum w Drawsku 
Pomorskim – druk nr 581; 

m) stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum  
w Kaliszu Pomorskim w pięcioletnie Technikum w Kaliszu Pomorskim – 
druk nr 582; 

n) stwierdzenie przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum  
w Złocieńcu w pięcioletnie Technikum w Złocieńcu – druk nr 583; 

o) stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum 
Specjalnego w Bobrowie – druk nr 584; 

p) przyjęcia Raportu z wykonania „Programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest z terenu powiatu drawskiego na lata 2015 – 2032” – 
druk nr 616; 

q) określenie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu drawskiego – druk nr 510; 

r)    zmiany Uchwały Nr XIII/85/2019 Rady Powiatu Drawskiego z dnia  
09 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
pomiędzy Powiatem Drawskim a Wojewodą Zachodniopomorskim  
o dopłatę z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej – druk nr 609; 

s) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych w 2019 roku – druk nr 634; 

t)    zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2019 – druk nr 615; 

u) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035 – druk nr 624. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

14. Komunikaty i sprawy różne.  
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15. Zakończenie sesji. 

 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XI sesji Rady 
Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 19.06.2019 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przyjęcia protokołu z XI sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 19.06.2019 r.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XI sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 19.06.2019 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XI sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 19.06.2019 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XI sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
19.06.2019 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

przyjęcia protokołu z nadzwyczajnej XII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia    
08.07.2019 r.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z nadzwyczajnej XII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 08.07.2019 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z nadzwyczajnej XII sesji Rady Powiatu 
Drawskiego z dnia 08.07.2019 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  1 głosie „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z nadzwyczajnej XII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
08.07.2019 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

przyjęcia protokołu z nadzwyczajnej XIII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia    
09.08.2019 r.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z nadzwyczajnej XIII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 09.08.2019 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z nadzwyczajnej XIII sesji Rady Powiatu 
Drawskiego z dnia 09.08.2019 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  1 głosie „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z nadzwyczajnej XIII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej  
w dniu 09.08.2019 r.  
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Punkt 4 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac 
Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
w materiałach na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 

Drawskiego Stanisława Cybulę. 
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 

sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami.  
  
Starosta S. Cybula spytał, czy Radni mają pytania odnośnie sprawozdania? 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zadać pytanie? 
 
Nikt z Radnych nie zadał żadnych pytań.    

 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Na salę narad wszedł Radny Z. Dudor. Stan Rady Powiatu wynosi 15 Radnych. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu wraz ze Starostą i Zarządem Powiatu  oraz Radą 

Powiatu Drawskiego podziękowała Panu Kazimierzowi Iwańskiemu za pomoc  
w organizacji „I Festiwalu Słoika – Ryby 2019” 

 
Treść z podziękowań stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
 Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu wraz ze Starostą i Zarządem Powiatu  
oraz Radą Powiatu Drawskiego złożyli na ręce Pani A. Orlińskiej- Dyrektor 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Drawsku Pomorskim 
podziękowania z okazji 100-lecia Służb Sanitarnych w Polsce.  
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 Pani Dyrektor A. Orlińska serdecznie podziękowała wszystkim zgromadzonym 
na sesji Rady Powiatu.  
 
Treść podziękowań i historia Służb Sanitarnych stanowi załącznik nr 10 i 11 do 
protokołu. 
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak pogratulowała Drużnie „Młody Drawski 
Meander” reprezentującą Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Drawsku Pomorskim 
za zajęcie I miejsca w Pomorskiej Lidze Historycznej oraz ich opiekunowi 
Romualdowi Kurzątkowskiemu.   
 
 Głos zabrał Pan Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że ZSP w Drawsku 
Pomorskim i Kaliszu Pomorskim są od 3 lat wiodącymi grupami w rywalizacji  
w Pomorskiej Lidze Historycznej. Organizatorem jest Instytut Historii i Stosunków 
Międzynarodowych Uniwersytetu Szczecińskiego. Przedstawił również element 
działalności drużyny w tym postery i plakaty dotyczące twórczości Waltera Gropiusa 
oraz szkoły Bauhaus-u. Złożył także propozycję zrealizowania przez samorząd 
utworzenia Eko-muzeum w miejscowości Jankowo.   
  
 Pan Starosta S. Cybula wręczył gratulacje i podziękowania oraz pamiątkowe 
upominki poszczególnym członkom drużyny.   
 
 Na koniec Pani Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak pogratulowała również 
Drużnie „Historyczne Świry” reprezentującą Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych  
w Kaliszu Pomorskim za zajęcie II miejsca w Pomorskiej Lidze Historycznej oraz ich 
opiekunowi Maciejowi Rydzewskiemu.   
 
 Głos zabrał Pan M. Rydzewski, który podziękował za docenienie wysiłków 
młodzieży z Kalisza Pomorskiego i Drawska Pomorskiego, podkreślił ciężką włożoną 
pracę drużyny. Przypomniał, że puchar dla zwycięzców konkursu trafił z Kalisza 
Pomorskiego do Drawska Pomorskiego, gdyż w 2018 roku to właśnie Kalisz Pomorski 
wygrał Pomorską Ligę Historyczną. Wyróżnienie to będzie motywowało do jeszcze 
większego działania w innych konkursach. Na koniec przypomniał o innych 
konkursach, w których biorą udział uczniowie ze szkoły w Kaliszu Pomorskim.   
 
 Pan Starosta S. Cybula wręczył gratulację i podziękowania oraz pamiątkowe 
upominki poszczególnym członkom drużyny.   
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Punkt 5 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację? 

Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który złożył interpelację w sprawie 
przeprowadzenia konkursu na dyrektora w ZSP w Czaplinku, a dokładnie sposobu 
wyłonienia przedstawicieli Powiatu Drawskiego do komisji konkursowej. Natomiast 
druga interpelacja dotyczyła współpracy zagranicznej z niemieckim powiatem 
Segeberg.    

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 12 i 13 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 
złożyć interpelację, wnioski i zapytania ? 

 
Głos zabrał Pani Radna G. Buczek, która zapytała o przyczynę pożaru  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Czaplinku i jakie podjęto działania.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację? 
  
Nikt z Radnych żadnych interpelacji, wniosków i zapytań więcej nie zgłaszał.  

 
 

Punkt 6 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza Złocieńca Natan Fiutowski, który powiedział, 
że ze względu na wrześniowe planowania budżetu poprosił Radę Powiatu o zwrócenie 
uwagi na wspólne zadanie, jakim jest bieżące utrzymanie dróg powiatowych. Gmina 
Złocieniec przejmując to zadanie otrzymała dofinansowanie w wysokości 210 000 zł. 
Zaznaczył, że jest to kwota niewystarczająca dla realizacji tego zadania, dlatego 
zwrócił się z prośbą o większe wsparcie i uregulowanie tego tematu, aby podpisana 
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umowa została zawarta, jak najwcześniej. Natomiast drugim tematem poruszonym 
przez Zastępcę Burmistrza Złocieńca były zasady współpracy w zakresie finansowania 
budowy dróg powiatowych i zwrócił uwagę na możliwość zmiany procentowego 
udziału gmin w projektach drogowych. Na koniec poprosił o pomoc w wyjaśnieniu 
sytuacji finansowej w związku z zakończoną budową drogi Bobrowo – Wąsosz I etap, 
gdyż w wydatkach gminy na zadanie to zapisano 235 545 zł, a Biuletynie Informacji 
Publicznej Powiatu Drawskiego widniej kwota 116 385 zł.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Głos zabrała Pani Sołtys wsi Ostroróg Urszula Dzieżak, która powiedziała, że 
mieszkańcy wsi Ostrorogu są jedynymi osobami w województwie, a może w kraju, 
którzy, aby dojechać do siedziby swojej gminy i swojego powiatu muszą korzystać  
z dróg powiatu sąsiedniego i sąsiedniej gminy. Zaznaczyła, że jest droga powiatowa, 
która łączy Ostroróg z Łysininem o długości 3 km, lecz niestety jest nieprzejezdna. 
Dodatkowo przez 20 lat stan pasa drogowego nie został uregulowany. Tym samym 
poprosiła o przebudowę tej drogi, aby dzieci z miejscowości Ostroróg mogły 
dojeżdżać do szkoły w Czaplinku, a osoby starsze dojechać do pracy. Następne 
problemy związane są z zimowym odśnieżaniem tej drogi. Pani Sołtys poinformowała, 
że po rozmowach Regionalna Dyrekcja Lasów Państwowych zadeklarowała 
przeznaczyć 50 tysięcy na remont tej drogi. Poprosiła o uregulowanie stanu prawnego 
wymienionej drogi i rozpoczęcie starań w celu realizacji przebudowy tej drogi. Na 
koniec zwróciła się z prośbą o przekazanie nieodpłatnie 2 arowej działki powiatowej 
na rzecz gminy Czaplinek, aby można było starać się o granty sołeckie od Marszałka 
Województwa Zachodniopomorskiego na remont przystanku autobusowego, który stoi 
właśnie na tej działce.    

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Nikt z obecnych na sali narad osób głosu nie zabrał. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Powiatu, która powiedziała, że współpraca 
zagraniczna nie należy do kompetencji Rady Powiatu, a sama dostała zaproszenie, 
dlatego nie może odpowiedzieć na skierowaną do niej interpelację.  

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że na interpelacje 
Radnych będzie udzielona odpowiedź na piśmie. Następnie podkreślił, że to obecny 
Zarząd Powiatu podjął kroki w celu uregulowania prawnego drogi powiatowej do 
Ostrorogu. W przypadku działki w samej wsi stwierdził, że również gmina musi 
współpracować i ponosić część kosztów, dlatego to gmina powinna wystąpić  
z wnioskiem o przekazanie i dodatkowo ponieść koszty wyceny.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Pan Starosta S. Cybula może 
odpowiedzieć Zastępcy Burmistrza Złocieńca.  

Ponownie głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że Powiat 
Drawski przeznaczał dodatkowe kwoty na utrzymanie dróg poprzez osobne tytuły dla 
ustalonych stawek. Natomiast, jeżeli gminie takie stawki nie odpowiadają to można 
oczywiście siąść do rozmów. W przypadku wkładów finansowych na modernizacje 
dróg, to system dzielenia kosztów został już dawno wypracowany. Przypomniał, że 
gdyby takiego systemu dzielenia kosztów nie byłoby, to większość inwestycji nie 
zostałoby zrealizowanych. Tym samym zaznaczył, że nie ma innej możliwości 
finansowania przebudowy dróg powiatowych. Przy czym Powiat Drawski 
współpracuje z 5 gminami, dlatego ponosi największe koszty, a gmina wykłada 
jedynie jednorazowo pieniądze. 

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że Powiat Drawski ma możliwość złożenia jedynie 2 wniosków o dofinansowanie 
przebudowy dróg do Wojewody Zachodniopomorskiego. Na dzień dzisiejszy zostały 
złożone wnioski, Stara Korytnica na kwotę 1,9 mln, a drugi wniosek Drawsko – 
Gudowo na kwotę prawie 15 mln zł. Zaznaczył, że gdyby gmina Drawsko Pomorskie 
nie chciała partycypować w kosztach przebudowy tej drogi, to Powiat Drawski nie 
byłoby stać na realizację tak wielkiej inwestycji, dlatego kilka lat temu na konwencie 
wypracowano taki właśnie system współfinansowania. Nadmienił, że ilość dróg 
powiatowych jest bardzo duża, a tym samym część ulic w miastach również zaliczana 
jest do dróg powiatowych. Tak wypracowany model finansowania miał przyspieszyć 
przebudowę dróg w powiecie. Jedynie dofinansowanie z Regionalnego Programu 
Operacyjnego może wynieść 85%. Dodał, że po ogłoszeniu przetargów jedynie oferta 
złożona na przebudowę Nowe Laski-Żabin był niższa od zakładanej i wyniosła  
5,3 mln zł. Wynika to prawdopodobnie ze zwiększonej konkurencji  ze względu na 
kończącą się prognozę finansową Unii Europejskiej. Na kolejnym planowanym 
konwencie burmistrzów i wójta będzie podejmowany temat założeń budżetowych na 
2020 rok. Na koniec wyjaśnił, że w kwotach finansowych na przebudowę drogi 
Bobrowo – Wąsosz wystąpił jedynie błąd.  

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że na początku roku to 
gmina Złocieniec wnioskowała o przebudowę ul. Gronowskiej, dlatego powiat podjął 
działania w celu uzyskania dofinansowania. Nadmienił, że dochodziły głosy o zmianę 
współfinansowania przebudowy dróg. Natomiast po realizacji wszystkich inwestycji 
|w gminie Wierzchowo został zrobiony przez Dyrektora ZDP kosztorys, z którego 
wynikało, że gmina pokryła jedynie 4,6% kosztów. W przypadku ul. Gronowskiej  
z kosztorysu inwestorskiego wartość projektu wyniosła 2,5 mln złotych, przy czym 
wydatki gminy Złocieniec wyniosą ponad 500 000 zł, a wiec jedynie 20% całości 
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kosztów inwestycji. Tym samym przyjęte założenie współfinansowania jest 
najbardziej optymalne.             

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Genowefę 
Polak  – Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju odbyła  
1 posiedzenie. W dniu 11 września Komisja dokonała analizy sprawozdania  
z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku z udziałem Skarbnika Powiatu Pani 
 J. Andrykowskiej  oraz Pana J. Zbierajewskiego. Odpowiedzieli oni na wszystkie 
pytania i wyjaśnili poszczególne kwoty w działach i rozdziałach. Członkowie 
pozytywnie zaopiniowali powyższy dokument i wszystkie projekty uchwał na 
dzisiejszą sesję, a przede wszystkim uchwałę w sprawie zmiany w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2019 i o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019-2035.     
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się 10 września , a celem posiedzenia było 
przeanalizowanie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za  
I półrocze 2019 rok oraz sprawozdanie z działalności spółki PKS Złocieniec. 
Omawiano kontrolę w ZSP w Czaplinku, a następnie ustalono termin na 17 września  
i zakres kontroli w DPS w Darskowie. Podczas kontroli będzie analizowana struktura 
organizacyjna, inwestycje i remonty zaplanowane na rok 2019. Zapoznano się również 
z materiałami na XIV sesję Rady Powiatu, a na koniec pozytywnie zaopiniowano 
wszystkie materiały i projekty uchwał.       

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  
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Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
powiedział, że Komisja Oświaty odbyła jedno posiedzenie między sesjami w dniu  
12 września. Posiedzenie odbyło się w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  
w Drawsku Pomorskim według ustalonego programu. Zapoznano się ze strukturą, 
formą i pracą jednostki. Złożony został 1 wniosek. Członkowie Komisji pozytywnie 
zaopiniowali projekty uchwał dotyczące oświaty i zmian w jednostkach.    

  Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą 
Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że 9 września odbyło się posiedzenie, na którym 
omówiono przebieg sezonu letniego w ramach akcji „Bezpieczne wakacje” 2019 oraz 
raport z „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 
powiatu drawskiego na lata 2015-2032”. Analizowano materiały na najbliższą sesję,  
a pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu drawskiego. W sprawach bieżących 
omówiono podjęte działania w zakresie organizacji wsparcia dla osób psychicznie 
chorych na trenie powiatu drawskiego oraz planowane spotkania z przedstawicielami 
spółki Szpitale Polskie w celu podsumowania oferty złożonej w 2011 roku. Komisja 
złożyła wniosek dotyczący konieczności aktualizacji inwentaryzacji wyrobów 
azbestowych, a dotyczy on niezadawalającej realizacji „Programu usuwania azbestu  
i wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu drawskiego na lata 2015-2032”.  
W związku z niepokojącymi niskimi wskaźnikami ilości usuniętego azbestu oraz 
dużym prawdopodobieństwem zaniżonej ilości zinwentaryzowanego azbestu Komisja 
składa wniosek o podjęcie działań i aktualizacje inwentaryzacji wyrobów azbestowych 
na ternie powiatu drawskiego, wystąpienie o uzupełnienie danych z trenu gminy 
Drawsko Pomorskie i  byłej gminy Ostrowice, a także zachęcenia burmistrzów i wójta 
do promocji, informowania i wsparcia przez samorządy gminne właścicieli 
nieruchomość pozbywających się wyrobów azbestowych oraz pozyskiwania środków 
zewnętrznych na wymianę dachów.        

   
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka o przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 

Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym odbyła 2 posiedzenia 23 sierpnia i 2 września. Przedmiotem pierwszego 
posiedzenia było rozpatrzenie skargi na działalność Starosty Drawskiego oraz 
przygotowanie projektu uchwały. Sprawa dotyczyła niezałatwienia w terminie sprawy 
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w Wydziale Geodezji, Kartografii i Katastru. Natomiast druga sprawa dotyczyła 
rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu i przygotowanie projektu uchwały 
dotyczącej zawierania umów na usługę prowadzenia audytu wewnętrznego bez 
ogłaszania na stronach BIP oraz zastrzeżeń co do treści regulaminu zamówień 
publicznych do 30 000 euro. Przedmiotem drugiego posiedzenia Komisji była 
rozpatrzenie petycji w sprawie wprowadzenia w Starostwie Powiatowym Polityki 
Zrządzania Konfliktem Interesu i opublikowania jej treści w BIP oraz wyznaczenie  
w Starostwie osoby odpowiedzialnej za egzekwowanie polityki, wprowadzenie 
mechanizmów kontroli na rzecz tej polityki oraz ustanowienia  konsekwencji za 
nieprzestrzeganie tej polityki.      

     
          Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest raport ocena sezonu letniego  
w ramach akcji „Bezpieczne wakacje” 2019 rok.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana A. Orlińską – 
Dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Drawsku Pomorskim  
o przedstawienie informacji.  
 

Głos zabrała Pani Dyrektor A. Orlińska, która powiedziała, że w okresie 
wakacji nie wystąpiły żadne niebezpieczne dla życia i zdrowia mieszkańców 
zdarzenia, bądź zjawiska na terenie powiatu drawskiego. Działania wynikały  
z harmonogramu, lecz również z wytycznych Wojewody Zachodniopomorskiego 
dotyczące przeprowadzania kontroli w ramach „Bezpiecznych wakacji”. 
Poinformowała, że zwiększyła się ilość zgłaszanych turnusów wypoczynku dzieci 
 i młodzieży do Kuratorium Oświaty. Stan sanitarny i techniczny obiektów nie 
wpłynął negatywnie na warunki i bezpieczeństwo uczestników wypoczynku w okresie 
wakacji. Została przeprowadzona kontrola sprawdzająca, w wyniku której stwierdzono 
usunięcie wszystkich uchybień. Podjęto działania realizowane w zakresie higieny 
komunalnej poprzez ocenę stanu sanitarno – higienicznego miejscowości, oceny 
sanitarno-technicznego i porządkowego obiektów. Państwowy Powiatowy Inspektor 
sanitarny nadzoruje również stan wody kąpielisk i miejsc wykorzystywanych do 
kąpieli. W tym roku nie wydano ani jednego zakazu kąpieli. Następnie prowadzono 
nadzór nad jakością wody do spożycia, dlatego pobrano 13 prób  wody, w tym 
zakwestionowano 3 z czego 2 w zakresie mikrobiologicznym i 1 w zakresie 
fizykochemicznym. Odpowiednie przedsiębiorstwa doprowadziły wodę do właściwej 
jakości. Prowadzono działania kontrolne w zakresie higieny żywienia, lecz w tym roku 
nie odnotowano żadnego przypadku. Prowadzono wzmożone działania mające na celu 
zapewnienie bezpieczeństwa szczególnie w zakresie produktów nietrwałych 
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mikrobiologicznie, czyli produkty źle przechowywane, jak jogurty i żywność, która 
jest gotowa do bezpośredniego spożycia, lecz w tym zakresie nie stwierdzono żadnych 
nieprawidłowości. Zakłady żywienia zbiorowego otwartego i zamkniętego poza 
drobiazgami nie było większych uwag. W jednej z lodziarni przeprowadzone badania 
stwierdziły zwiększoną ilość bakterii, lecz zakład wznowił produkcję po odpowiednich 
działaniach. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny prowadził, również działania 
w zakresie oświaty zdrowotnej i promocji zdrowia. Podsumowując uznała sezon letni 
za spokojny.      
     

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który zapytał o brak 
kąpieliska z gminy Złocieniec, w tym wyspa Ostrów i Gęsia Łączka. Oba miejsca nie 
są nawet wykorzystane, jako miejsca wykorzystane do kąpieli, chociaż mieszkańcy 
gminy dalej się tam kąpią. Drugie pytanie dotyczyło różnic między zgłoszonym 
kąpieliskiem, a niezgłoszonym. Kolejne pytanie dotyczyło stanu dworca PKP  
w Złocieńcu i czy były podejmowane decyzje ze strony Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Sanitarnego. 

Głos zabrała Pani Dyrektor A. Orlińska, która powiedziała, że spośród 
wszystkich gmin zaangażowanych w tworzenie kąpielisk największy problem jest  
w gminie Złocieniec, a mianowicie zgłoszone zostało 1 kąpielisko, które niedoszło do 
skutku, gdyż Rada Miasta nie podjęła decyzji o ustanowieniu kąpieliska. Podczas 
trwania sezonu organizator jest zobligowany do przeprowadzenia 2 badań wody.  
Inspekcja natomiast w ramach nadzoru przeprowadza 1 badanie. Koszty dwóch badań 
pokrywa organizator kąpieliska, który nie później niż 14 dni przed rozpoczęciem musi 
przeprowadzić badanie. Informacje dotyczące stanu wody może docierać do osób 
zainteresowanych poprzez serwis kąpieliskowych w internecie. W przypadku miejsc 
wyznaczony do kąpieli ustawodawca precyzuje je jako miejsca szczególne, kiedy 
organizowane są zawody bądź imprezy. Podkreśliła, że koszty badania wynoszą 300 
zł. Natomiast odnosząc się do dworca PKP poinformowała, że wszczęte zostało 
postepowanie, a inspektor wydał decyzje doprowadzenia do właściwego stanu 
poczekalni. Niestety podmiot odpowiedzialny nie wykonał obowiązku. Następnie 
inspektor wszczął postępowanie egzekucyjny i upomniał zarządcę. W ostatnim okresie 
nałożono grzywnę w celu przymuszenia. Klika dni wcześniej przyszłą informacja, że 
PKP wykonało niezbędne remonty, dlatego po przeprowadzeniu działań 
sprawdzających Rada Powiatu zostanie poinformowana o stanie dworca.     

Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że w związku 
z tym, iż Gęsia Łączka nie jest wykazana jako kąpielisko to ludzie kapią się tam na 
własną odpowiedzialność.  
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 Głos zabrała Pani Dyrektor A. Orlińska, która powiedziała, że z roku na rok 
liczba kąpielisk wzrasta. 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady, która powiedziała, że jezioro Lubie 
należy do Złocieńca, dlatego organizatorem w Gudowie jest właśnie ta gmina, niestety 
Rada Miejska nie wpisała tego miejsca jako kąpielisko, chociaż było zainteresowanie 
ze strony gminy Drawska Pomorskiego.     

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał żadnych pytań.    
 
Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Punkt 9 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, a mianowicie sprawozdania  
z Zarządu z działalności Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Złocieńcu 
Sp. z o.o.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Mirosława 

Stołowskiego  - Prezesa Spółki o przedstawienie sprawozdania. 

Głos zabrał M. Stołowski – Prezes Spółki PKS Złocieniec, który powiedział, że 
sprawozdanie było omawiane na komisjach i zatwierdzone przez Zarząd Powiatu 
 i wspólników spółki.  

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Pana Prezesa M. Stołowskiego  

o przedstawienie wyników finansowych.   
 
Głos zabrał Pan Prezes M. Stołowski, który powiedział, że spółka zakończyła 

rok 2018 zyskiem netto w wysokości 19 193,87 zł. Obroty spółki wyniosły 
9 148 493,85 zł, a koszty działalności 9 129 299,98 zł. Spółka realizowała projekt 
zakupu taboru, a więc 16 autobusów, w tym 9 autobusów 40 miejscowych  
i 7 autobusów 20 miejscowych. Ostatnie 2 autobusy są już rejestrowane. Wszystko  
w ramach Kontraktu Samorządowego.     
  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

 Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że po 
wielomiesięcznych negocjacjach z włodarzami Kalisza Pomorskiego doprowadziło do 
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podpisania trójstronnej umowy pomiędzy organizatorem, czyli Powiatem Drawskim,  
a realizatorem spółką PKS Złocieniec i samorządem, jako finansującym na przewozy 
w ramach transportu publicznego na okres 10 lat. Dzięki zawieraniu umów spółka 
będzie poprawiała swój wynik finansowy, dlatego pozytywne rozstrzygnięcia z gminą 
Złocieniec, Drawsko Pomorskie i Wierzchowo spowoduje, że spółka będzie  
w przyszłości rozwijała się w dobrym kierunku, również w kierunku nie tylko 
komercyjnym, ale turystycznym.  
 
 Głos zabrał Pani Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu B. Głowacka poprosiła, 
aby w trakcie trwania negocjacji z gminami właściciele spółki konsultowali  
z mieszkańcami powstawanie tych linii.     
 
 Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 
powstające linie uwzględniają zgłoszenia i potrzeby mieszkańców. Taką nowo otwartą 
linią jest linia Budowo-Złocieniec-Drawsko Pom.-Oleszno zgłoszona na wniosek 
ponad 100 osób. Linie co miesięcznie są analizowane pod względem opłacalności i tak 
na przykład jedna z linii zgłoszonych przez mieszkańców w ciągu roku może 
przynieść 45 000 zł strat. Wartość wozokilometra wynosi od 3 do 4 złotych, natomiast 
dopłata wynosi 1 złotówkę, dlatego nie można sobie pozwolić by jeden kurs przynosił 
straty w wysokości 50 000 złotych. Tym samym, niektóre linie zostaną zamykane.  
 
 Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który pogratulował Panu Prezesowi wyniku 
finansowego za 2018 rok. Działania tego roczne również też są pozytywnie oceniane 
przez mieszkańców, chociażby wydłużenie od 1 września linii autobusowej Drawsko 
Pom. – Czaplinek o przystanek PKP. Niestety informacja taka była za słabo 
rozpowszechniona wśród mieszkańców, dlatego umieszczenie jej na Facebook-u 
szybkie przekazanie jej do zainteresowanych osób. Tym samym stwierdził, że należy 
informacje o kursach szerzej rozpowszechniać, co może skutkować poprawieniem się 
wyników finansowych  spółki w przyszłości. 
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniała, że Zarząd przychylił do wniosku 
mieszkańców Czaplinka o utworzenie dodatkowego przystanku przy Liceum 
Ogólnokształcącym.  
  
 Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która poprosiła o skorygowanie czasowe 
linii do dworca PKP w Czaplinku w celu zgrania z przyjazdami i odjazdami pociągów.  
 
 Pani Przewodnicząca U. Ptak nadmieniła, że autobusami szkolnymi po terenie 
powiatu mogą poruszać się również mieszkańcy.  
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 Głos zabrała Członek Zarządu Powiatu Pan Z. Dudor poinformował, że po 
zakupie w styczniu nowych autobusów będzie możliwość skorygowania tych 
połączeń.  
 
 Pan Prezes M. Stołowski powiedział, że dołożą wszelkich starań, aby 
dostosować tą linie. Oczywiście w spółce zatrudniony jest technolog, który ciągle 
pracuje nad rozkładem jazdy. Sam rozkład jazdy jest co chwilę aktualizowany, tak by 
zadowolić wszystkich mieszkańców.       
 
 Głos zabrał Pan Radny M. Banaszek, który zapytał o właściciela 
dewastowanego przystanku w Garbowie. 
  
 Pan Prezes M. Stołowski wyjaśnił, że przystanki leżące w pasie drogowym lub 
w miejscu usytuowania są własnością właściciela drogi.  
 
 Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że spółka nie jest 
właścicielem żadnego przystanku. Problemy własnościowe przystanków występują na 
terenie zniesionej gminy Ostrowice. W gminach Złocieniec i Drawsko Pomorskie 
spółka ponosi koszty związane z przystankami. Będą podejmowane działania 
związane z uregulowanie tych własności.    
 
 Głos zabrała Pani Radna H. Samek, która podziękowała Panu Prezesowi  
M. Stołowskiemu za współpracę.   
  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał żadnych pytań.    
        
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 minutową przerwę. 
 

Punkt 10 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu za I półrocze 2019 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu i krótki komentarz 
Pana Jacka Zbierajewskiego– Inspektora w Wydziale Finansowym. 
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Głos zabrał Pan J. Zbierajewski- Inspektor, który powiedział, że sprawozdanie z 
wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. było dwukrotnie omawiane na komisjach, 
gdzie zostało pozytywnie zaakceptowane. Informacje dostarczone Radnym były 
szczegółowe, a sam budżet jest prawidłowo wykonany, o czym świadczy nadwyżka w 
wysokości około 3 mln złotych oraz ponad 50% wykonanie dochodów i mniejsze niż 
50% wydatków.     

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał żadnych pytań.    

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Punkt 11 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  
z przeprowadzonych kontroli za I półrocze 2019 r.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej  – Radnego H. Szretę. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Radny H. Szreta, 
który odczytał sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli za 
 I półrocze 2019 r.  Na koniec skierował pytanie do Zarządu Powiatu w sprawie 
wykonania zaleceń Komendanta PSP oraz niezbędne remonty związane  
z bezpieczeństwem uczniów, gdyż termin administracyjny to 31 grudnia 2019 roku.  

Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który skierował do Radnych Powiatu prośbę  
o podjęcie działań w celu wykonania zaleceń Komendanta PSP do końca bieżącego 
roku.   

Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że zostanie sporządzona 
wycena szkód oraz wycena przeprowadzenia robót elektrycznych w internacie  
w MOW-ie oraz w ZSP w Czaplinku.         

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do Pana 
Przewodniczącego? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Punkt 12 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pomorskim.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Różę Kursę – 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.  
 
Głos zabrała  Pani R. Kursa, która  powiedziała, że zmiana uchwały 

spowodowana jest zmianą siedziby jednostki. Obecnie znajduje się ona na ulicy 
Piłsudskiego 20 w Drawsku Pomorskim. Następnie odczytała treść projektu uchwały. 
Na koniec podziękowała Radnym Powiatu za przeniesienie jednostki, gdyż daje to 
możliwość dalszego rozwoju PCPR, ale również godnego przyjmowania interesantów.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum 
Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim.   

  
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/86/2019 zmieniającą uchwałę w sprawie nadania Statutu 
Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim.   

  
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Salę narad opuściła Radna G. Buczek i Radny H. Szreta.  Stan Rady: 12 
Radnych Powiatu . 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Marka Banaszka –  
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Banaszek, który odczytał projekt uchwały  Rady 

Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Drawskiego wraz  
z uzasadnieniem.  

 
Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że ten sam wnioskodawca 

złożył dokumenty dotyczące tej samej działki w obrębie Woliczna i po raz kolejny 
otrzymał decyzję negatywną, dlatego odwołał się Zachodniopomorskiego 
Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego i Kartograficznego, który decyzją 
utrzymał w mocy zaskarżoną decyzje wydaną w Starostwie, a uzasadnił to  
15 stronicowym uzasadnieniem i 11 błędami popełnionymi ponownie przez 
wnioskodawcę. W przypadku dzisiejszej skargi uznał, że ilość spraw prowadzonych  
w wydziale oraz braki kadrowe spowodowały popełnieniem błędu przez pracownika. 
Zaznaczył, że wnioskodawca nie realizuje obowiązujących przepisów.  

 
Pan Starosta S. Cybula wyłączył się z głosowania w tej sprawie.  
 
Głos zabrał Pan Radny M. Banaszek, który zaznaczył, że każdemu w życiu 

mogą zdarzyć się błędy.  
 
Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która powiedziała, że uznanie skargi za 

zasadną związane jest z zaniechanie w załatwieniu sprawy, a tym samym nie 
zakończeniem postępowania administracyjnego w ustawowym terminie. Ponadto jest 
to wskazówka dla Pana Starosty, aby sprawy były załatwiane w ustawowych 
terminach.        

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na sali radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Drawskiego. 
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Rada Powiatu w obecności 12 Radnych: 
9 głosami „za” przy 
0 głosach „przeciw” i 
2 głosie „wstrzymujących się” 
(nie głosował Starosta Drawski S. Cybula) 
podjęła uchwałę Nr XIV/87/2019 w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność 
Starosty Drawskiego. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu Drawskiego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Marka Banaszka –  
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Banaszek, który odczytał projekt uchwały  Rady 

Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Powiatu Drawskiego 
wraz z uzasadnieniem.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie skargi na działalność Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 

Rada Powiatu w obecności 12 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
(nie głosowała Pani Radna G. Polak) 
podjęła uchwałę Nr XIV/88/2019 w sprawie  skargi na działalność Zarządu Powiatu 
Drawskiego.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
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Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 lipca 2019 r. dotyczącej 
wprowadzenia w Starostwie Powiatowym w Drawsku Pomorskim Polityki Zrządzania 
Konfliktem Interesów.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Marka Banaszka –  
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Banaszek, który odczytał projekt uchwały  Rady 

Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 lipca 2019 r. dotyczącej 
wprowadzenia w Starostwie Powiatowym w Drawsku Pomorskim Polityki Zrządzania 
Konfliktem Interesów wraz z uzasadnieniem.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 lipca 2019 r. dotyczącej 
wprowadzenia w Starostwie Powiatowym w Drawsku Pomorskim Polityki Zrządzania 
Konfliktem Interesów. 

 
Rada Powiatu w obecności 12 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
(nie głosowała Pani Radna H. Samek) 
podjęła uchwałę Nr XIV/89/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 lipca 2019 
r. dotyczącej wprowadzenia w Starostwie Powiatowym w Drawsku Pomorskim 
Polityki Zrządzania Konfliktem Interesów. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego w Czaplinku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące  
w Czaplinku. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że projekty uchwał 

oznaczone drukami 574-579 dotyczą rodzajowo tej samej sprawy, a mianowicie 
stwierdzenia przekształcenia następujące z mocy prawa w szkołach prowadzonych 
przez Powiat Drawski. Obowiązek ten ustawodawca nałożył na Radę Powiatu  
w przepisach wprowadzających Prawo oświatowe. Przekształcenie nastąpiło 
automatycznie od 1 września.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego w Czaplinku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące  
w Czaplinku. 

 
Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
(nie głosowała Radna H. Samek) 
podjęła uchwałę Nr XIV/90/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Czaplinku  
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Czaplinku. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
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Liceum Ogólnokształcącego w Drawsku Pomorskim w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące w Drawsku Pomorskim. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że uzasadnienie  do 

projekty uchwały jest identyczne i dotyczy jedynie innej szkoły.   
 

Salę narad opuściła Radna H. Samek. Stan Rady Powiatu: 11 Radnych.   
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego w Drawsku Pomorskim w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące w Drawsku Pomorskim. 

 
Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/91/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Drawsku Pomorskim  
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Drawsku Pomorskim. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi w Kaliszu Pomorskim  
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi w Kaliszu 
Pomorskim. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 
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Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że uzasadnienie  do 
projekty uchwały jest identyczne i dotyczy jedynie innej szkoły.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi w Kaliszu Pomorskim  
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi w Kaliszu 
Pomorskim. 

 
Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/92/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami 
Dwujęzycznymi w Kaliszu Pomorskim w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące  
z Oddziałami Dwujęzycznymi w Kaliszu Pomorskim. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego w Złocieńcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące  
w Złocieńcu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że uzasadnienie  do 

projekty uchwały jest identyczne i dotyczy jedynie innej szkoły.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego w Złocieńcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące  
w Złocieńcu. 

 
Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/93/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Złocieńcu  
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Złocieńcu. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Kaliszu Pomorskim w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Kaliszu Pomorskim. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że uzasadnienie  do 

projekty uchwały dotyczy przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 
dla Dorosłych w Kaliszu Pomorskim. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Kaliszu Pomorskim w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Kaliszu Pomorskim. 
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Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/94/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Kaliszu 
Pomorskim w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Kaliszu 
Pomorskim. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Złocieńcu w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące dla Dorosłych w Złocieńcu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że uzasadnienie  do 

projekty uchwały dotyczy przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 
dla Dorosłych w Złocieńcu.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Nikt z obecnych na Sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Złocieńcu w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące dla Dorosłych w Złocieńcu. 

 
Rada Powiatu w obecności 12 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
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podjęła uchwałę Nr XIV/95/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych  
w Złocieńcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Złocieńcu. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

           Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 
Technikum w Czaplinku w pięcioletnie Technikum w Czaplinku. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że uzasadnienie  do 

projekty uchwały dotyczy przekształcenia Technikum w Czaplinku.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 
Technikum w Czaplinku w pięcioletnie Technikum w Czaplinku. 
Rada Powiatu w obecności 12 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
(nie głosował Radny Z. Chołuj) 
podjęła uchwałę Nr XIV/96/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum w Czaplinku w pięcioletnie Technikum  
w Czaplinku. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 
Technikum w Drawsku Pomorskim w pięcioletnie Technikum w Drawsku Pomorskim. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że uzasadnienie  do 

projekty uchwały dotyczy przekształcenia Technikum w Drawsku Pomorskim.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 
Technikum w Drawsku Pomorskim w pięcioletnie Technikum w Drawsku Pomorskim. 

Rada Powiatu w obecności 12 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/97/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum w Drawsku Pomorskim w pięcioletnie 
Technikum w Drawsku Pomorskim. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 
Technikum w Kaliszu Pomorskim w pięcioletnie Technikum w Kaliszu Pomorskim. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że uzasadnienie  do 

projekty uchwały dotyczy przekształcenia Technikum w Kaliszu Pomorskim.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 
Technikum w Kaliszu Pomorskim w pięcioletnie Technikum w Kaliszu Pomorskim. 

Rada Powiatu w obecności 12 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/98/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum w Kaliszu Pomorskim w pięcioletnie 
Technikum w Kaliszu Pomorskim. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 
Technikum w Złocieńcu w pięcioletnie Technikum w Złocieńcu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że uzasadnienie  do 

projekty uchwały dotyczy przekształcenia Technikum w Złocieńcu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 
Technikum w Złocieńcu w pięcioletnie Technikum w Złocieńcu. 
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Rada Powiatu w obecności 12 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/99/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum w Złocieńcu w pięcioletnie Technikum  
w Złocieńcu 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 
Gimnazjum Specjalnego w Bobrowie. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Izabelę Krężołek –  
Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik I. Krężołek, która powiedziała, że ustawodawca 

wprowadzając reformę oświatową w 2017 roku przedstawił przed organem 
prowadzącym gimnazja możliwość dokonania wyboru. Przekształcenia tej szkoły  
w inny typ szkoły bądź też zakończenie działalności w drodze wygaszenia.  
W przypadku Gimnazjum Specjalnego, które funkcjonuje w strukturach ZPET  
w Bobrowie podjęto decyzję by gimnazjum wygasić. Ostatnia klasa zakończyła swoją 
edukację w roku szkolnym 2018/2019, a w związku z tym konsekwencją jest 
konieczność zakończenia działalności Gimnazjum Specjalnego w Bobrowie. 

 
Salę narad opuścił Radny C. Turczyk. Stan Rady Powiatu: 11 Radnych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 
Gimnazjum Specjalnego w Bobrowie. 
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Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/100/2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 
dotychczasowego Gimnazjum Specjalnego w Bobrowie. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania „Programu usuwania azbestu i 
wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu drawskiego na lata 2015-2032”.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Roberta 
Ziółkowskiego –  Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska. 

 

Głos zabrał Pan Naczelnik R. Ziółkowski, który na wstępie odczytał 
uzasadnienie do projektu uchwały. Następnie powiedział, że początek raportu 
przedstawia dane z podziałem na środki, na wielkość pozyskanego  
i zinwentaryzowanego oraz usuniętego azbestu. Odniósł się do wykresu na stronie  
16 raportu, na którym przedstawiono ilość zinwentaryzowanego azbestu  
w poszczególnych gminach na dzień przystąpienia do programu, ilość azbestu 
usuniętego i ilość pozostałego azbestu. Porównując dane oszacowano, że w 2032 roku 
jedynie gmina Drawsko Pomorskie zbliży się do usunięcia całkowitego azbestu, zaś 
gmina Czaplinek usunie azbest całkowicie. Natomiast pozostałe gminy będą miały 
problem z usunięciem tego azbestu, lecz są to jedynie dane szacunkowe. Największym 
problemem jest brak funduszy na nowe pokrycia dachowe, dlatego brak jest 
zainteresowania w gminach na fundusze na pokrycie usunięcia azbestu. Pan Naczelnik 
uzupełnił dane w tabeli nr 9 z gminy Drawsko i Ostrowice. Na koniec odczytał 
wnioski.    

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania „Programu usuwania azbestu  
i wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu drawskiego na lata 2015-2032”. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
0 głosach „przeciw” i 
0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/101/2019 w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania 
„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu 
drawskiego na lata 2015-2032”. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Joannę 
Kołodziejską –  Inspektor w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 
Głos zabrała Pani Inspektor J. Kołodziejska powiedziała, że rozkład godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu drawskiego uchwalony niniejszą 
uchwałą jest dostosowany do potrzeb ludności i zapewnia dostępność do usług  
w porze nocnej, święta i inne dni wolne od pracy. Przedstawiony projekt został 
pozytywnie zaopiniowany przez burmistrzów i wójta z terenu naszego powiatu. 
Niestety uchwała uzyskała negatywną opinię Izby Aptekarskiej. Uchwała ma charakter 
powszechnie obowiązującego aktu prawa miejscowego, w związku z czym podlega 
publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego.      
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Głos zabrała Pani Radna G. Polak zapytała, dlaczego Izba Aptekarska 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Ponownie głos zabrała Pani Inspektor J. Kołodziejska, która powiedziała, że 

Izba Aptekarska stoi po stronie aptekarzy i w swoim uzasadnieniu wskazała, iż dyżury 
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podane w projekcie nie są adekwatne do potrzeb mieszkańców, ponieważ jest znikome 
zapotrzebowanie w porze nocne. Wskazała, że potrzeby zabezpieczone są przez 
szpital, a dodatkowym problemem jest brak personelu i ustalenie dyżurów oraz brak 
rekompensat finansowych z powiatu za nocne zmiany.  

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu podkreśliła, że powiat nie jest zobligowany 

do finansowania aptek.  
 
Na koniec Pani Inspektor J. Kołodziejska wskazała, że art. 94 ust. 1 i ust. 2 

ustawy Prawo farmaceutyczne  jasno stwierdza, że rozkład godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych powinien być dostosowany do potrzeb ludności zapewniać 
dostępność świadczeń również w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od 
pracy, a ust. 2 mówi, iż rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na danym 
terenie określa, w drodze uchwały Rada Powiatu, po zasięgnięciu opinii wójtów 
(burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu i samorządu aptekarskiego. 
Interpretacja tych przepisów znajduje się w wyrokach sądu i rozstrzygnięciach 
nadzorczych wojewody, które jasno stwierdzają, że dostępność powinna być 
zachowana przez całą dobę. W przypadku, gdyby zaistniała sytuacja nadzwyczajna,  
a nie byłoby żadnej dostępnej apteki całą odpowiedzialność poniósłby powiat.  

 
Głos zabrała Pani Radna H. Samek, która powiedziała, że w Kaliszu 

Pomorskim mieszkańcy mają zapewniony dostęp do aptek po uprzednim telefonie. 
Właściciel nigdy nie odmówili pomocy mieszkańcom.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 

Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu drawskiego. 

 
Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/102/2019 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu drawskiego. 
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/85/2019 Rady Powiatu Drawskiego z dnia  
09 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy 
Powiatem Drawskim a Wojewodą Zachodniopomorskim o dopłatę z Funduszu 
rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Waldemara 
Włodarczyka –  Etatowego Członka Zarządu. 

 
Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że zawarcie umowy 

wymaga uzyskania zgody organu stanowiącego  właściwego organizatora, lecz 
uchwała w przedmiocie wyrażenia zgody nie podlega publikacji w wojewódzkim 
dzienniku urzędowym w związku z czym należy usunąć z uchwały ten zapis  
i wprowadzić zapis „uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, z mocą 
obowiązującą od dnia 09 sierpnia 2019 r.” 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 
 

Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały zmiany Uchwały Nr XIII/85/2019 Rady Powiatu Drawskiego z dnia  
09 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy 
Powiatem Drawskim a Wojewodą Zachodniopomorskim o dopłatę z Funduszu 
rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

 
Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/103/2019 o zmianie Uchwały Nr XIII/85/2019 Rady Powiatu 
Drawskiego z dnia 09 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
pomiędzy Powiatem Drawskim a Wojewodą Zachodniopomorskim o dopłatę  
z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych w 2019 roku.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Agnieszkę 
Kuropatnicką –  zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku 
Pomorskim. 

 
Głos zabrała Pani A. Kuropatnicka zastępca Dyrektora PUP, która powiedziała, 

że powiat realizuje zadania w zakresie rehabilitacji społecznej i zawodowej osób 
niepełnosprawnych z wykorzystaniem środków PFRON. Dokonany został na początku 
roku podział między PUP a PCPR. W związku z realizacją umów zawartych  
z pracodawcami i rozliczeniem wnioskodawców, którzy przedstawili zakres 
wydatków, okazało się, że pozostały oszczędności w wysokości 9 901 zł. Tym samym 
zaistniała potrzeba przesunięcia środków w wysokości 9 901 zł. z przeznaczaniem na 
rehabilitację społeczną, a mianowicie likwidacji barier architektonicznych, dlatego 
zdecydowano o przekazano niewykorzystane środki.    
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad uchwałą zmieniającą  uchwałę w sprawie podziału środków PFRON 
na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych w 2019 roku. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/104/2019 zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków 
PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie 
osób niepełnosprawnych w 2019 roku. 
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2019. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Jacka 
Zbierajewskiego –  w zastępstwie Skarbnika Powiatu. 

 
Głos zabrał Pan Inspektor J. Zbierajewski, który powiedziała, że po podjęciu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie plan dochodów budżetowych zwiększy się  
o kwotę 1 837 645,80 zł w wyniku otrzymanych darowizn, dotacji, zawartych umów 
 i z tytułu wynajmu oraz otrzymanych dofinansowań. Wydatki zwiększają się  
o identyczną kwotę. Zwiększenia dotyczą wspomnianych zadań, ale również odnoszą 
się do przesunięć miedzy paragrafami według zaleceń naczelników i kierowników 
jednostek.   
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

Głos zabrał Pan Radny Z. Chołuj, który poprosił o podanie kwoty wydatków na 
utworzenie CUW na potrzeby wspólnej obsługi jednostek samorządu terytorialnego. 

 
Głos zabrał Pan Inspektor J. Zbierajewski, który powiedziała, że kwota ta jest 

zmniejszona i przeniesiona na zadanie transport zbiorowy, aby zapewnić wkład 
własny w wysokości 50 0000 zł.  

 
Głos zabrał Pan Radny R. Kurzątkowski zapytał, czy modernizacja sieci 

energetycznej jest nowo wprowadzonym zadaniem i poprosił o określenie  
% dofinansowania.  

 
Pan J. Zbierajewski odpowiedział, że jest to nowo utworzone zadanie.  
 
Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że te 2 zadania, 

modernizacja energetyczna budynku przy ulicy Piłsudskiego 20 i Warmińskiej 2 wiążą 
się z uruchomionym programem z NFOŚiGW. Program związany jest zmniejszeniem 
ilości energetycznej w budynkach użyteczności publicznej. Dotacje wynoszą od 85 do 
95%. Całość inwestycji zarówno jednego i drugiego budynku to koszt około 2,4 mln 
zł. Tym samym Powiatu Drawskiego poniesie  jedynie 5% całości wydatków dla tych 
inwestycji. W ramach termomodernizacji budynku na ulicy Warmińskiej będzie 
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wymiana ogrzewania, ocieplenie poddasza, na wymianę okien i drzwi, sterowanie 
oświetleniem wewnętrznym, jak również zainstalowanie odnawialnych środków 
energii. Podobnie będzie wyglądała termomodernizacja w budynku przy ulicy 
Piłsudskiego 20.  

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Chołuj, który zapytał, czy kwoty  są planowane.  
 
Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że załącznikiem do wniosku 

jest Wieloletnia Prognoza Finansowa. Po uzyskaniu akceptacji Powiat Drawski 
poniesie jedynie 5% całości kosztów realizacji projektu i tak  będzie to odpowiednio 
116 000 i 120 000 złotych dla dwóch budynków. Wszystkie dokumenty zostały już 
przygotowane oprócz wpisania zadania do WPF.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  

uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Drawskiego na rok 2019. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIV/105/2019 w sprawie zmian w budżecie Powiat Drawskiego 
na rok 2019.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Jacka 
Zbierajewskiego –  w zastępstwie Skarbnika Powiatu. 
 

Głos zabrał Pan Inspektor J. Zbierajewski, który powiedział, że zmiany  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej przebiegają zgodnie ze zmianami budżecie. 
Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: świadczenie usług  
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w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu drawskiego  
w związku z otrzymaną dotacją od Wojewody Zachodniopomorskiego, Gminy 
Wierzchowo i udziału własnego w realizacji zadania. Ponadto dodano następujące 
przedsięwzięcia: rehabilitacja 25 Plus, przebudowa drogi powiatowej nr 1961Z ul. 
Gronowska w Złocieńcu, modernizacja energetyczna budynku użyteczności publicznej 
z przeznaczeniem na ZOL w Drawsku Pomorskim przy ulicy Warmińskiej 2 w kwocie 
2 303 427 zł oraz   modernizacja energetyczna budynku użyteczności publicznej 
Powiatu Drawskiego przy ulicy Piłsudskiego 20 na kwotę 2 429 032 zł. Dwa projekty 
zostały dodane do WPF, aby można złożyć dokumenty aplikacyjne na dofinansowanie. 
Tym samym zwiększono dochody na około 5 043 000 zł.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie? 
 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
Drawskiego na lata 2019 - 2035. 

 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosie „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVI/106/2019 w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

 
Punkt 13 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje  
i zapytania. 

  
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że na interpelacje i zapytania odpowiedzi 

udzielą Wicestarosta M. Nagórski i Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk.  
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Głos zabrał Wicestarosta M. Nagórski, który powiedział, że do komisji 

konkursowej dotyczącej wyboru dyrektora w ZSP Czaplinek desygnowane były 
następujące osoby: H. Szreta Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Justyna Dudek 
pracownik Wydziału Oświaty Starostwa i Pani Romana Kowalewicz Główny 
Specjalista do Spraw Społecznych i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi  
w Powiecie Drawskim. Były to osoby godne zaufania, a kierowała wszystkimi 
rzetelność i fachowość, czego w poprzednich kadencjach zabrakło, gdyż członkowie 
rodzin byli zatrudniani na dyrektorów szkół przez samych zainteresowanych członków 
Zarządu. Kuratorium Oświaty, również asygnowało 3 osoby, organ prowadzący  
3 osoby, Rada Pedagogiczna 2 osoby, Rada Rodziców 2 osoby i Związki Zawodowe  
1 osoba. Konkurs w ocenie odbył się w odpowiedni sposób.  

 
Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 

pożar z 7 września w MOW rozpoczął się na poddaszu, a spowodowany był zwarciem 
instalacji elektrycznej. Sama ewakuacja przebiegła sprawnie, cześć wychowanek 
przebywało w tym czasie na mieście z wychowawcą, a część na parterze w kuchni. 
Pożar udało się dość szybko ugasić, a w całej akcji brało udział 11 zastępów straży. 
Następnego dnia na miejsce udał się Zarząd Powiatu, a pracownicy placówki 
przystąpili do uprzątnięcia spalonego miejsca. Pan Włodarczyk wraz z Panią  
z Wydziału Inwestycji rozpoczęli zgłoszenie zdarzenia do ubezpieczyciela, a także 
oszacowali straty, jakie wynikły w związku z pożarem. 10 września wyceniona została 
wartość kosztorysową robót budowlanych, która wyniosła 45 000 złotych brutto plus 
roboty eklektyczne wynikające z bieżącej wymiany opraw i przełączników oraz 
gniazd. 10 września otrzymano wycenę urządzeń i wyposażenia, które uległo 
zniszczeniu na kwotę prawie 20 000 zł, co razem daje ponad 65 000 złotych. We 
wtorek dysponowano wykonawcami robót, lecz niemniej jednak wstrzymano 
rozpoczęcie robót do momentu otrzymania decyzji od ubezpieczyciela, że został 
przyjęty zakres robót do wyceny oraz podjęta decyzja do rozpoczęcia robót. Kwoty 
wymienione nie obejmują rzeczy osobistych młodzieży. Pani dyrektor we własnym 
zakresie zabezpieczyła dla tych osób rzeczy osobiste, lecz również Zarząd Powiatu 
postanowi wesprzeć tą młodzież w jakiejś określonej kwocie. Czekając na decyzje 
może będzie możliwość, aby ubezpieczyciel nie weryfikował wszystkiego na miejscu, 
lecz będzie otrzymywał niezbędną dokumentację.       
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Punkt 14 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Pani Przewodnicząca zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który poprosił Radnych o pozostanie po 

zakończeniu obrad sesji, ponieważ rozpoczynają się przygotowania do opracowania 
projektu budżetu na przyszły rok. Ostateczny projekt budżetu Zarząd Powiatu 
przedstawia Wysokiej Radzie i Regionalnej Izbie Obrachunkowej do 15 listopada. 
Przypomniał, że pozostały jeszcze 2 miesiące, ale w kontekście wystąpienia 
Burmistrza Złocieńca istotna będzie dyskusja.       
 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że w woli uzupełnienia 

odpowiedzi na interpelację odniósł się przeprowadzonego konkursu na dyrektora  
w ZSP Czaplinek. Po rozmowie z Wicestarostą M. Nagórskim przyjęli, że Komisja 
Oświaty będzie oddelegowywać ze swojego składu członków do komisji konkursowej 
po przeprowadzonych rozmowach z Zarządem Powiatu.  

 
Głos zabrał Wicestarosta M. Nagórski, który poinformował, że 19 września 

wyjeżdża delegacja w celu promowania naszej oświaty wśród dzieci polskich na 
Litwie. Zaplanowane jest spotkanie z merem. Na koniec wyraził nadzieje, że będzie to 
owocne spotkanie.  

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że do Biura Rady 

wpłynęło pismo z prośbą przebudowy drogi powiatowej 1981Z w Lubieszewie  
w związku z zalewaniem posesji. 

 
 
Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 

zakład energetyczny przystąpił do demontażu słupa rozkrocznego, gdyż umieszczony 
zostanie tam odpływ wody. Mają zostać umieszczone 3 lub 4 kraty w nawierzchni,  
a dotyczy to wjazdu od strony Drawska Pomorskiego do Lubieszewa, gdyż występuje 
tam bardzo duży spadek wody i bardzo duża ilość wód powierzchniowych. Problemy 
zaczynają się w momencie ulewnych deszczy, gdyż istniejące kraty nie nadążają  
z odprowadzaniem tej wody. Dodatkowo wody pod powierzchnią zasilają te 
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strumienie wody. Nadmienił, że niezbędne jest przygotowanie dokumentacji 
technicznej, która zostanie rozpoczęte jeszcze w tym roku. Niestety zalewane są 
posesje prywatne, ale również zakład rybny umiejscowiony po prawej stronie, co 
powoduje zalewanie stawów. Zadanie to będzie musiało być zapisane w projekcie 
budżetu na 2020 rok. Problem ten istnieje od 3-4 lat i został rozwiązany.  

 
 
Ponownie głos zabrała Przewodnicząca Rady Powiatu, która powiedziała, że 

Wody Polskie przesłały sprawozdanie z działań podjętych na terenie nadzoru, a więc 
powiatu drawskiego w celu zapoznania się i ewentualnego wykorzystania. 
Sprawozdanie z Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 
Poinformowała, że dokumentacja znajduje się w Biurze Rady. 

 
 
Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 

warto by było, aby sprawozdanie z Wód Polskich było prezentowane na sesji, gdyż 
wiele kompetencji powiatu zostało przeniesione na rzecz Wód Polskich.  

 
 
Pani Przewodnicząca Rady Powiaty zakomunikowała Radnym, iż wpłynęło do 

Biura Rady prośba o remont drogi w Kosobudach.  
 
Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że w dniu 1 października na 

Konwencie Burmistrzów i Wójta będzie omawiany temat schroniska powiatowego. 
Gmina Złocieniec zobowiązała się do przekazania działki dla inwestycji, dlatego radni 
niedługo udadzą się do nowo wybudowanego schroniska w Skałkowie w Powiecie 
Poznańskim, które zarządzane jest dla około 10 gmin. Zrealizowane zostało w ramach 
środków zewnętrznych. Docelowo zarządzanie tym schroniskiem powierzono by 
Związkowi Strefy Centralnej. Przypomniał, że Związek na Walnym Zgromadzeniu 
przyjął statut. W związku z czym należy powołać 2 przedstawicieli, którzy będą 
występować w imieniu Powiatu Drawskiego.    

 
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos?    

  
 Nikt z Radnych nie zabrał więcej głosu. 
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Punkt 15 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 13:30 zamknęła XIV Sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu.    
 
 Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Barbara Kotwica                                             Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 
 
 


